
Videomøte 14.sept 2020 19.30 
 
Deltakende:  
Bjørn Skaar, Claus Callsen, Odd Christian Øverland og Geir Egil Haug 
Ingen fra Orrehaugen 
 
 
Sak 11/20 Asfaltering.  

I utgangspunktet mente vi at ett lag grovasfalt ville være tilstrekkelig på grunn av 
trafikkmengden. Imidlertid har flere aktører ment at på grunn av anleggstrafikken 
bør to lag asfalt vurderes. Vi har derfor bedt tilbyderne også å tilby dette.  
Prisøkning fra ett til to lag er ca 60%. Grunnarbeid og maskinflytting etc gjøres da 
bare en gang. Bjørn og Claus forbereder detaljer med planlagt vedtak for eller imot 
på ordinært årsmøte til våren. Ved behov arrangeres det et infomøte mellom jul og 
påske. 

 
Sak 12/20 Brøyteavtale 

Brøyteavtale med Claus Oscar Teigen videreføres ett år til.  
 
Sak 13/20 Brev til byggere av fritidsboliger i veilagets område godkjent med små justeringer 
 
Sak 14/20 Økonomi:  

Ca 25 stk har ikke betalt giro for sommervedlikehold. De purres denne uka. Det 
ser ut som at vi må sende ut en faktura til før jul for å ha penger til brøyting mm. 

 
 
 
Referent 
 
Bjørn Skaar 
 


